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7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
Ing. Bulla: 
Začnem tým známym presláveným výrokom, ktorý koloval po Trebišove pred voľbami. 
Citujem: vrecká právnikov sú plné a priemyselný park je prázdny. To bolo pred voľbami, 
vyčítané veľké faktúry, právnické služby, počúvame to tu aj na týchto zastupiteľstvách od 
iných poslancov, koľko právnici fakturovali. Ja sa spýtam, v akom stave sú právne služby 
v tomto čase, lebo som zachytil, že boli medzi tým vystavené, v poslednom čase boli 
vystavené, ďalšia faktúra 8 160 € v júni, v apríli bola vystavená faktúra za právnické služby 
ohľadom priemyselného parku 9 450 €, to sú čiastky vyššie, ako tie, ktoré ste nám vyčítali 
pán primátor pred niekoľkými rokmi. Aké sú teda zistenia právnikov v stave kauza Blika za 
tých 17 610 € ? A aké riešenia sú pripravené, načo sa môžeme pripraviť v tomto spore, 
v tomto probléme s Blikou? 
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, sumy o ktorých hovoríte sú sumy, ktoré predkladá v rámci vyúčtovania, myslíte 
tým právnu kanceláriu JUDr. Vojčíka a súvisia nielen s Blikou, ale so všetkými súdnymi 
procesmi, ktoré sa vedú so spoločnosťou priemyselný park, so spoločnosťou Blika, resp. 
OMNEC, čiže nesúvisia len s Blikou samotnou a bohužiaľ sú súčasťou, alebo resp. reagujú na 
to, že práve v tomto období sa koná, alebo prebieha niekoľko súdnych sporov na ktorých 
aktívne participuje kancelária JUDr. Vojčíka. Čiže, táto suma o ktorej vy hovoríte vyplýva, to 
si aj môžete odkontrolovať, vieme vám ju poskytnúť, súvisí s prípravou, realizáciou, 
dokumentácie na tieto súdne, k týmto súdnym procesom, ktoré ako vy už dobre viete, 
prebiehajú od roku 2009, čiže nie sú to nové súdne spory. Práve naopak, nové súdne spory 
boli ukončené priebežne, resp. sa blížia k záveru. 
 
Ing. Bulla: 
Takže, čo nás čaká v najbližšej budúcnosti? Máte nejakú predstavu? Prebehli nejaké 
rokovania ohľadom Bliky, v akou štádiu je celý tento problém? 
 
PhDr. Čižmár: 
Problém Bliky je v štádiu o akom ste boli informovaní už aj počas prípravy, resp. realizácie 
zastupiteľstva, kde sa riešila mimosúdna dohoda, rieši sa momentálne problém odovzdania 
majetku, zápisnice a všetky úkony, ktoré súvisia s ukončením pôsobenia Bliky 
v Priemyselnom parku Trebišov.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 


